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KLU § 110 Dnr KS 2019/551-009 

Motion om att införa kontantlösa toaletter i Arvika 
kommun 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige konstatera att ett arbete med 

att se över befintligt betalningssystem vid offentliga toaletter pågår samt 

besluta att utreda om ytterligare en toalett som är handikappvänlig kan 

installeras på Sågudden.  

 

Motionens första att-sats anses därmed besvarad och motionens andra att-

sats anses därmed bifallen. 

Sammanfattning 

Kerstin Svensson (S) och Zara Hedelin (V) har inkommit med en motion om 

att införa kontantlösa toaletter i Arvika kommun. I samband med 

Framtidsgruppens medborgardialog om Sågudden dök önskemål om fler 

tillgängliga toaletter som är öppna dygnet runt. Befintliga toaletter är 

försedda med myntlås. Dessa bör enligt motionen bytas ut mot lås med andra 

betalningsmöjligheter som kort, swish eller SMS. Tekniska lösningar för 

detta finns redan idag. 

Beslutsunderlag 

Kerstin Svensson (S) och Zara Hedelins (V) motion den 24 april 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 29 april 2019, § 115 

Kommunledningstabens tjänsteskrivelse den 28 maj 2019 

Bedömning 

I takt med att betalningssätt förändras och hanteringen av kontanter minskar 

bör även möjligheten att använda andra betalsätt än kontanter ses över. Detta 

gäller även för offentliga toaletter. Arvika Fastighets AB som ansvarar för de 

offentliga toaletterna arbetar sedan en tid tillbaka med frågan med avsikt att 

byta betalningsmetod till kort- och/eller swishbetalning. 
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KLU § 111 Dnr KS 2019/501-008 

Medborgarförslag om att införa förmåner för 
pensionärer när de ska åka kollektivt 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Arvika kommun tackar för föreslagsställarens engagemang och de 

synpunkter som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att det inväntas beslut från Region Värmland 

angående eventuell pensionärsrabatt i kollektivtrafiken. 

Sammanfattning 

Tommy Karlsson önskar i sitt medborgarförslag att Arvika kommun ska se 

över möjligheterna att införa förmåner för pensionärer i kollektivtrafiken 

liknande de som införts i flertalet andra kommuner. Som förslag nämns 

möjligheten att åka gratis under dagtid klockan 09.00 – 15.00 när det inte är 

några skolskjutsar. Fördelarna med förslaget skulle vara miljövinst då fler 

väljer att åka kommunalt istället för att ta egen bil samt att det skulle bli 

enklare att förflytta sig inom kommunen. 

Beslutsunderlag 

Tommy Karlssons medborgarförslag den 8 april 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll från den 29 april 2019, § 104 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 22 maj 2019 

Bedömning 

Region Värmland, som ansvarar för kollektivtrafiken i Värmland, ska 

tillsammans med Karlstadbuss se över möjligheter till rabatt för pensionärer. 

Karlstadbuss erbjuder detta redan idag. 
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KLU § 112 Dnr KS 2019/743-770 

Värmlands läns Vårdförbund - Årsredovisning 2018 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att 

förbundsdirektionen beviljas ansvarsfrihet, resultat- och balansräkningen 

fastställs och årsredovisningen godkänns. 

Sammanfattning 

Värmlands läns Vårdförbund har avgivit en årsredovisning för 

räkenskapsåret 2018. Årsredovisning överlämnas till fullmäktige i 

Vårdförbundets medlemskommuner för beslut om ansvarsfrihet och 

fastställelse. 

Beslutsunderlag 

Direktionens protokoll från den 13 mars 2019, § 11 

Värmlands läns Vårdförbund årsredovisnigen den 12 juni 2019 

Revisionsberättelse för 2018 

Granskning av årsredovisning 2018 

Direktionens protokoll från den 24 maj 2019, § 28 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 12 juni 2019 
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KLU § 113 Dnr KS 2019/756-100 

Ändamålsenlighet för de kommunala bolagen 2018 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen konstaterar att bolagens verksamhet under 2018 har varit 

förenlig med de fastställda kommunala ändamålen och utförts inom ramen 

för de kommunala befogenheterna. 

Sammanfattning 

Kommunledningen har granskat bolagens verksamhet, årsredovisningar samt 

i förekommande fall revisionens rapporter. Avstämning har gjorts av de i 

kommunfullmäktiges styrdokument (bolagsordning) fastställda ändamålet 

för respektive bolag. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 17 juni 2019 

Del av bolagsordningar i bilaga 1 den 17 juni 2019 
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KLU § 114 Dnr KS 2018/1130-805 

Bidrag till landsbygdsutveckling 2018 - ABC av 
levnadskonsten ekonomisk förening, Husbygge 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att avslå ansökan att ge ABC av 

levnadskonsten ekonomisk förening ett bidrag till landsbygdsutveckling. 

Sammanfattning 

ABC av levnadskonsten ekonomisk förening ansöker om medel för att bygga 

ett hus som möjliggör att kunna hyra ut boende, anordna kursverksamhet och 

ta hand om barn och ungdomar som har problem. Föreningens medlemmar 

har lagt ned mycket ideell tid och pengar för att bygga huset i Lilla Årbotten, 

Gunnarskog. Föreningen söker ett bidrag på 70 000 kronor. 

Beslutsunderlag 

Föreningen ABC bidragsansökan den 14 september 2019  

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 12 juni 2019 

Bedömning 

Kommunledningsstaben bedömer att ansökan inte stämmer med kommunens 

regler för bidrag till landsbygdsutveckling. Syftet med bidraget är att det ska 

skapa förbättrade möjligheter till näringslivsutveckling. Ansökan tangerar 

stöd till enskild näringsverksamhet. 

Beslutet skickas till 

ABC av levnadskonsten ekonomisk förening 

Bitr. kommundirektör 

Näringslivsutvecklare  
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KLU § 115 Dnr KS 2019/689-805 

Bidrag till landsbygdsutveckling 2019 - Föreningen 
Brunskogs framtid - Bevarande och skötsel av 
Brunskogsbocken och den nya platsen 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att ge Föreningen Brunskogs framtid 

10 000 kronor för bidrag till omkostnader för Brunskogsbocken.  

 

Finansiering sker från de 500 000 kronor, konto 228 som är avsatta för 

näringslivsåtgärder och platsutveckling på landsbygd. Medel betalas utifrån 

rekvisition och redovisade kostnader. 

Sammanfattning 

Föreningen Brunskogs framtid i Brunskog ansöker om landsbygdsmedel för 

bevarande och skötsel av Brunskogsbocken. Brunskogsbocken är en 

värdefull symbol för Brunskogsborna och för alla som besöker bygden. 

Brunskogs framtid söker 10 000 kronor för grus till den nya platsen och till 

ny belysning vid bocken. 

Beslutsunderlag 

Föreningen Brunskogs framtid bidragsansökan den 27 maj 2019 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 12 juni 2019 

Bedömning 

Kommunledningsstaben bedömer att ansökan stämmer väl överens med 

kommunens regler för bidrag till landsbygdsutveckling. Brunskogsbocken 

har ett symbolvärde för platsen och är av särskild betydelse för invånarna. 

Beslutet skickas till 

Föreningen Brunskogs framtid 

Bitr. kommundirektör 

Näringslivsutvecklare  
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KLU § 116 Dnr KS 2019/296-821  

Fördelning av inomhusträningstider i idrottshallar 
säsongen 2019/2020 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet godkänner förslaget till träningstider i de fyra 

idrottshallarna gällande säsongen 2019/2020. 

Sammanfattning 

Fritidskonsulent Maud Nilsson föredrar ärendet. 

 

I Arvika kommun finns fyra fullstora idrottshallar samt femton gymnastik-

salar som, efter politiskt beslut, är till för uthyrning för föreningar, 

privatpersoner och företag under kvällar, helger samt vissa lov. 

 

Efter en ansökningstid om träningstider för kommande säsong går ett 

schemaförslag till berörda för yttrande och synpunkter. 

 

Gällande förslaget med träningstider för gymnastiksalarna har inga 

synpunkter inkommit, därav är de klara för bokning. 

 

Dock gällande förslaget om träningstider i de fullstora idrottshallarna har en 

(1) synpunkt inkommit.  

 

Synpunkten är från Arvika Gymnastikförening (AGF) som har ansökt om 2 

stycken 3 timmarspass samt 1 styck 4 timmarspass. Föreningen önskar två 

pass klockan 17.00-20.00 och ett pass klockan 13.00-17.00. Totalt 10 timmar 

per vecka. 

 

Då försök har gjorts till att lösa AGF:s synpunkt om träningstider inte har 

lyckats fullt ut, överlämnas ärendet till politisk prövning för beslut. 

Beslutsunderlag 

Synpunkt från förening den 29 maj 2019 

Schemaförslag gällande idrottshallar den 12 juni 2019 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 7 juni 2019 

Beslutet skickas till 

Arvika Gymnastikförening 

Bitr. kommundirektör 

Kultur-och fritidschef 

Föreningskonsulent  



 

 

Sammanträdesprotokoll 10 (17) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunstyrelsen 2019-06-24  

 Kommunledningsutskottet   

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KLU § 117 Dnr KS 2019/715-805 

Stöd till verksamheten Fritidsbanken Arvika 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet ser positivt på Fritidsbanken Arvikas verksamhet 

som korresponderar väl med kommunens arbete med ökad spontanidrott, 

integration, hälsa och välbefinnande och beslutar i enlighet med förslaget att 

en styrgrupp bildas.  

 

Bemanning och hyreskostnaden 2020-2021 finansieras via verksamhet 309, 

Nöjesmarknadsmedel. 

Sammanfattning 

Kultur- och fritidschef Eriqa Lindsten föredrar ärendet. 

 

Fritidsbanken Arvika har sedan februari 2017 drivits av en ideell förening 

som bildades för att starta och driva en Fritidsbank enligt den franchiseidé 

som startade i Deje. Föreningen har svårt att få verksamheten att fungera och 

vill avveckla föreningen. De nya riktlinjerna från paraplyorganisationen 

Fritidsbanken Värmland för en fungerande struktur och organisation är att 

övergå från organisationsformen ideell förening till att hemkommunen tar ett 

större ansvar. Förslaget är att bilda en styrgrupp bestående av representanter 

från kommunala verksamheter som har nytta av Fritidsbankens verksamhet, 

utse en platsansvarig inom AMI som med stöd av styrgruppen ansvarar för 

utveckling, drift och bemanning tillsammans med AMI-personal. Hyran för 

lokalen 2020-2021 föreslås finansieras via Nöjesmarknadsmedel. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 4 juni 2019 

Bedömning 

I dialog med Fritidsbanken Värmland och kommunala verksamheter har det 

framkommit att verksamheten Fritidsbanken tillför många positiva saker, till 

exempel ökad spontanidrott, hälsa och välbefinnande, integration, återbruk 

och hållbarhet för Arvikas invånare. 

 

När den ideella föreningen inte längre klarar att fortsätta känns det angeläget 

att hitta en lösning. Därför är förslaget att det bildas en styrgrupp med 

representanter från kommunala verksamheter som har intresse och nytta av 

verksamheten, till exempel skolidrotten och AMI (Lärande och stöd), LSS 

och Dagligverksamheten (Vård och omsorg), återvinningen på Mosseberg 

(Teknik i Väst AB), Kultur och fritid (Kommunledningsstaben) och 

Friskvården Värmland.  
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KLU § 117 forts.  

 

AMI kan ansvara för bemanning och avsätta en platsansvarig på deltid. 

Dagligverksamheten har aviserat att de från hösten 2019 kan placera en 

grupp med brukare med handledare som ett par dagar i veckan kan utföra 

arbetsuppgifter utifrån förmåga på Fritidsbanken.  

 

Hyreskostnaden på cirka 80 000 kronor per år föreslås 2020-2021 att 

finansieras via Nöjesmarknadsmedel verksamhet 309. Fritidsbankens lokal 

hyrs via så kallat rivningskontrakt med kort uppsägningstid, verksamheten är 

trångbodda och frågan om framtida behov av lokal kommer i framtiden att 

behöva ses över. 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektören 

Kultur- och fritidschefen 

Tommy Wallin, chef AMI  

Verksamhetschef Lärande och stöd 
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KLU § 118 Dnr KS 2019/602-805 

Ansökan om bidrag - Arvika bordtennisklubb 

Utskottets beslut 

Arvika Bordtennisklubb beviljas bidrag om 70 000 kronor för sin satsning i 

Elitserien Pingisligan A för damer.  

 

Bidraget finansieras genom verksamhet 229 Tillväxtskapande åtgärder. 

Sammanfattning 

Arvika Bordtennisklubbs damlag spelar sedan fyra år tillbaka i Elitserien 

Pingisligan A. Denna säsong slutade laget på en femteplats och endast en 

placering från semifinal. 

 

Damlaget har fått medial uppmärksamhet både genom tidningar och tv. 

Kommande säsong kommer samtliga matcher visas via Solidsport 

(streamingplattform som livesänder sport). 

 

Spel i Pingisligan A medför stora kostader för anmälan, domaravgifter, resor 

och boende. Med anledning av detta ansöker Arvika Bordtennisklubb om 

70 000 kronor i bidrag för att täcka en del av kostnaderna. Klubben jobbar 

aktivt med att knyta sponsorer till sin verksamhet för att täcka övriga 

kostnader. 

Beslutsunderlag 

Arvika Bordtennisklubbs ansökan den 6 maj 2019 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 21 maj 2019 

Beslutet skickas till 

Arvika Bordtennisklubb 

Bitr. kommundirektör  

Utredningssekreterare 
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KLU § 119 Dnr KS 2019/562-805 

Ansökan om bidrag - sommarlovsaktiviteter för barn 6-
15 år, Svenska kyrkan, Arvika 

Utskottets beslut 

Svenska kyrkan, Arvika pastorat beviljas 30 000 kronor i bidrag för att 

genomföra Sommarlek/Dagläger i Gunnarskog, Ny och Arvika för 

sommarlovslediga barn.  

 

Finansieras via verksamhet 309, Nöjesmarknadsmedel. Svenska Kyrkan, 

Arvika pastorat redovisar till Kultur och fritid efter genomförda aktiviteter. 

Jäv 

På grund av jäv deltar inte Kristina Bengtsson Nilsson (M) i handläggningen 

i detta ärende. 

Sammanfattning 

Arvika pastorat ansöker om 60 000 kronor i bidrag för att täcka kostnader i 

samband med aktiviteter på olika platser i kommunen för barn och unga 6-15 

år under sommarlovet. Aktiviteterna är kostnadsfria för deltagarna. Syftet är 

att barn i olika åldrar möts i stimulerande och utvecklande miljöer och 

aktiviteter. Arvika pastorat betonar värdet av aktiviteterna för att främja 

integration och möten över sociala gränser. Arvika pastorat planerar att hyra 

buss och erbjuda fri entré till besöksmål som dagsutflykt. 

 

Sommarlovsaktiviteterna är: 

- Sommarlek (dagläger) i Gunnarskog under veckorna 25-26. Idrott, sång, 

lek, bakning, dagsutflykter, sång på äldreboende med mera. Cirka 50 stycken 

barn beräknas delta. 

- Sommarlek (dagläger) i Ny under veckorna 25-26. Idrott, sång, lek, pyssel, 

bad, bakning, dagsutflykter med mera. Cirka 30 stycken barn beräknas delta. 

- Sommarlek (dagläger) i Arvika under vecka 33. Idrott, sång, lek, pyssel, 

bakning och dagsutflykt. Cirka 30 stycken barn beräknas delta. 

 

Totalkostnad av aktiviteterna beräknas till 183 000 kronor: 

Busshyra, entré      60 000 kronor 

Ledare, material, livsmedel   123 000 kronor 

Beslutsunderlag 

Svenska kyrkans bidragsansökan den 26 april 2019 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 13 juni 2019 
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KLU § 119 forts.  

Bedömning 

Verksamheterna bedöms värdefulla då barn och unga, landsbygd och 

integration är prioriterade i Arvika kommuns regler och riktlinjer. 

 

De statliga medel som Arvika kommun tilldelats för sommarlovsaktiviteter 

för barn 6-15 år är fördelade. Svenska kyrkans Sommarlovsverksamheter 

bedöms värdefulla. Kultur och fritid föreslår att aktiviteterna finansieras via 

Nöjesmarknadsmedel. 

Beslutet skickas till 

Bitr. Kommunchef 

Kultur och fritidschef 

Kulturutvecklare 

Svenska kyrkan Arvika Pastorat 
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KLU § 120 Dnr KS 2019/760-800   

Ansökan om medel för byte av ventilationsaggregat 
ishallen 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beviljar 700 000 kronor för byte av ventilationsaggregat 

på ishallen. Medlen anvisas av kommunstyrelsens konto för oförutsedda 

behov.  

 

De resterande 50 000 kronor finansieras inom ramen av skötselavtalet. 

Sammanfattning 

Inom ramen för skötselavtalet med Arvika Fastighets AB finns 900 000 

kronor för årligt underhåll av de kommunala fastigheter som ingår i avtalet. 

Dessa medel räcker inte till vid en större händelse. De används för underhåll 

bland annat på idrottsplats Vik, Ridhuset, bostadsfastigheter, 

Rackstadmuseet med flera. 

 

Ett ventilationsaggregat i ishallen har gått sönder och behöver ersättas innan 

säsongen startar på nytt i höst. Aggregatet är från då ishallen byggdes 1985. 

 

Bolaget redovisar att ett nytt aggregat inklusive installationer kommer kosta 

750 000 kronor. Av kommunstyrelsens medel för oförutsedda behov  

2 miljoner kronor finns 700 000 kronor kvar att fördela. Förslaget från 

Kommunledningsstaben är att 700 000 kronor fördelas från 

kommunstyrelsens konto samt att resterande 50 000 kronor belastar 

skötseluppdragets underhållsmedel. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 juni 2019 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunstyrelsen 2019-06-24  

 Kommunledningsutskottet   

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KLU § 121 Dnr KS 2019/761-040 

Fördelning av medel reinvesteringsbudgeten 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att anvisa 230 000 kronor till 

färdigställande och installation av kastbur vid Idrottsplats Vik, samt 760 000 

kronor till läktare idrottsplats Vik.  

 

Medel anvisas av kvarvarande medel reinvesteringsbudget 2019. 

Sammanfattning 

Kommunledningsutskottet har 13 miljoner kronor till förfogande för 

reinvesteringsåtgärder under 2019. Vid tidigare beslut har 12 miljoner kronor 

fördelats. Återstår en 1 miljon kronor att fördela under innevarande år. 

 

Två objekt har lyfts från Kultur och fritid och Arvika Fastighets AB. 

 

I augusti 2018 i samband med en storm vek sig den kastbur som finns på 

friidrottsarenan på Idrottsplats Vik. Buren som var ålderstigen gick inte att 

reparera utan måste bytas ut. I reinvesteringsbudget för 2019 beviljades 

170 000 kronor då utifrån offert. Då det var svårt att få in tillförlitliga 

prisuppgifter på montering och markarbeten, det beslutades att återkomma i 

den delen. 

 

En ny bur är inköpt och monteringsarbetet är utfört. Det som återstår är att 

åtgärda markmattan som fick skäras upp för själva monteringen. 

 

Kastbur inklusive tillbehöver och transport         150 000 kronor 

Montering, markarbeten etc.                                168 000 kronor 

Åtställande av markmatta                                      82 000 kronor 

 

Sammanlagt:                                                       400 000 kronor 

 

Behov av ytterligare reinvesteringsmedel: 230 000 kronor 

 

Ersättning från försäkring har inkommit i 2018 års redovisning men beslut 

om finansiering saknas vad avser montering med mera. 

 

I budget för 2019 finns 1,75 miljoner kronor upptaget för ny gräsyta 

Solviksvallen samt renovering av läktare. Genom åren har de popplar som 

finns längs läktaren medfört att rötter trängt in i både dräneringen av planen, 

på läktaren och asfaltytor.  
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KLU § 121 forts.  

 

Träden tas bort för att förhindra att det händer på nytt. Rötterna har medfört 

att hela läktaren och omgivande asfaltytor är påverkade av ojämnheter och 

rörelser. Inför att arbetena nu ska påbörjas har ramavtalsleverantören som 

ska renovera läktaren lämnat besked till Arvika Fastighets AB att kostnaden 

bedöms uppgå till 1,5 miljoner kronor. Då finns medel för 

tillgänglighetsanpassning med i detta belopp. Det fanns inte med inför beslut 

om investering 2019. Totalt investeringsbehov är 2,5 miljoner kronor vilket 

innebär att ytterligare 760 000 kronor föreslås anvisas av 

reinvesteringsbudgeten. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 juni 2019 

Beslutet skickas till 

Arvika Fastighets AB 

Kultur och Fritid 

Bitr. kommundirektör 

Ekonomi 

 
 


